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STRÁNKA 1 

  HLAVNOVSKÁ DRBNA 
 

 

 

Milí Hlavnováci, 

 

Před sebou máte pravděpodobně poslední vydání Hlavnovské drbny. Tedy rozhodně poslední, které 

píšu já z pozice starostky obce. Chystám se totiž rezignovat. Možná už se k Vám informace donesla, 

možná jste mým rozhodnutím překvapení, možná z něj někteří z Vás mají radost. Rozhodnutí to 

nebylo vůbec jednoduché a navíc ne neuvážené. Dlouho jsem nad ním přemýšlela a zvažovala 

všechna pro a proti.  

 

Tím posledním, nutno říct, že ne jediným, důvodem je vyhrocená situace kolem Obecní hospody. 

Což mě samotnou velmi mrzí, protože celá léta jsme s dosavadním nájemcem měli velmi dobré 

vztahy, vždy jsme si vycházeli vzájemně vstříc. Do doby, než obec jednou řekla NE. Kdy se na obec 

začali obracet naši občané, že se jim nelíbí uzavřený salonek a všudypřítomné znaky motorkářů. A 

někdy v tuto dobu jsem si uvědomila, že na boj s uraženým egem nemám sílu, nervy a ani žaludek. 

Trvá to už dva roky a moje trpělivost přetekla v okamžiku, kdy se to celé začalo podepisovat na 

zdraví a náladě, což neušlo zejména doma mým dětem a rodině. Posledními kapkami pak byla petice,  

a vědomí, že se proti mně postavili lidé, které jsem podporovala a pomáhala jim.  

 

Posledních 6 let bych shrnula do pojmu „jízda na horské dráze.“ Zažili jsme covid, uprchlickou krizi, 

dotkla se nás válka na Ukrajině… a přesto se povedla velká spousta věcí – zmíním např. chodníky, 

opravené hlavní silnice, koupaliště, sad, sýpka, Komunitní centrum, tábory, akce pro děti, kroužky, 

pošta, kostel… ale je toho mnohem více. Neříkám, že jsem se vždy každému zavděčila, to ani nejde. 

Ale vždy jsem se snažila pomoci s problémem, jednala jsem slušně, byla tu pro Vás včetně víkendů, 

svátků i dovolených. A přesto se člověk po 6 letech dozví, že dělal a dělá vše špatně… Žádný 

speciální kurz na to, jak být dobrým starostou neexistuje. A pokud existuje, tak je plný paragrafů a 

pouček, ale můj názor na to je, že starosta musí mít „svou“ obec především rád a dělat vše podle 

nejlepšího vědomí a svědomí, dělat svou práci srdcem. To jste, myslím, u mě poznali… 

 

Co bych určitě chtěla uvést na pravou míru je to, že se proslýchá, že končím kvůli špatným vztahům 

mezi zastupiteli, nebo kvůli konkrétnímu zastupiteli. Naopak. Zastupitelstvo si rozhodně nemůžu 

vynachválit. Ano, občas mezi námi proběhla výměna názorů, to je naprosto samozřejmé. Sto lidí, sto 

názorů. Vždy jsme spolu ale jednali věcně a případné osobní neshody jsme do pracovního života 

nepřenášeli. Chtěla bych tímto všem zastupitelům poděkovat za podporu a jejich práci.  

 

Upřímně, nevím, jak to bude dál. Ideální stav by byl, pokud by pokračovalo zastupitelstvo beze mě a 

pracovalo alespoň do konce volebního období. Možné je ale i to, že spolu se mnou skončí i další 

zastupitelé a tím pádem budou předčasné volby. Z doslechu vím, že už se sestavuje nová kandidátka. 

A já Kostelnímu Hlavnu přeji, aby se do zastupitelstva hlásili lidé, kteří budou pro obec pracovat ve 

svém volném čase, na úkor času stráveného s rodinami. Aby se našli takoví, kteří budou pracovat pro 

obec, pro občany, nikoliv pro svůj vlastní prospěch. A aby se našli lidi s vlastním názorem, nikoliv 

jen něčí nastrčené figurky. A aby novým starostou byl někdo, kdo má Kostelní Hlavno opravdu rád! 

 

Milí Hlavnováci, dovolte mi poděkovat za tu příležitost být Vaší starostkou. Velmi si vážím Vaší 

důvěry i podpory. Bylo mi ctí. 

 

                                                                                              Veronika Demešová 
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STRÁNKA 2 

PETICE 

Na konci měsíce dubna byla sestavena petice, kterou bylo možné podepisovat v Obecní hospodě. 

Stručný obsah petice: Podepsaní obci vyjádřili nesouhlas s ukončením nájmu současnému nájemci a 

dále potvrdili, že jim nevadí klubovna motorkářů v prostorách Obecní hospody, ani znaky 

motorkářského klubu v prostorách obecní hospody, na její zdi a jejím okolí. Zároveň požadují 

prodloužení pronájmu současnému nájemci. 

Právě znaky motorkářského klubu, které byly umístěny na fasádu budovy a uzavřená místnost 

(bezovka), která sloužila jako salonek a jako průchod na zahrádku, jsou kamenem úrazu. Obec, jako 

vlastník objektu nesouhlasí s uzavřením salonku čistě a výlučně pro soukromé účely motorkářů a 

požaduje jeho zprůchodnění. Dále se obec neztotožňuje se znaky, které byly umístěny na fasádě (ty 

už byly po naší výzvě odstraněny).  

Petici, která byla doručena Obecnímu úřadu, podepsalo celkem 290 občanů. Následnou kontrolou 

bylo zjištěno, že 124 podpisů je neplatných (nečitelné, neuvedeno celé jméno, neuvedena celá adresa 

– uvedeno např. jen město, nebo jen ulice, podpis v zastoupení – v.z., podpis nezletilé osoby – ano, 

petici podepsaly i 2 děti; jako bydliště uvedeno Kostelní Hlavno, ale trvalý pobyt zde osoby hlášený 

nemají…). Suma sumárum, platných je 166 podpisů, z toho pouze 31 občanů Kostelního Hlavna. Pro 

zajímavost – petici nepodepsali pouze občané místní či z přilehlých obcí, ale také z Plzně, Písku, 

Jičína či Jablonce nad Nisou. Nejvíce zarážející je ale to, že na některých podpisových listech byl 

uveden odlišný text petice, než který byl Obecnímu úřadu oficiálně předložen, což může být 

zavádějící. Vážení podepisující, doufám alespoň, že víte, co jste podepsali…  

 

  

 

Dovolená – Pošta 

 

Oprava silnice Kostelní Hlavno-

Hlavenec 
V týdnu od 17.6. do 21.6. bude z důvodu 

čerpání dovolené uzavřena pobočka pošty. 

Zásilky, které nebudou vyzvednuty do pátku 

14.6. do 13 hod, budou převezeny na poštu do 

Benátek nad Jizerou.   

Kontakt na poštu v Benátkách je 954 229 471. 

Na tomto čísle lze domluvit i doručení 

důchodu přímo domů bez nutnosti návštěvy 

pobočky. 

Jak již bylo avizováno, čeká nás oprava komunikace 

mezi Kostelním Hlavnem a Hlavencem. Proběhne 

ve dnech 24.6. do 21.7.2024 a v těchto dnech bude 

v úseku úplná uzavírka. Objízdná trasa je stanovena 

přes Kostelní Hlavno – směr Tuřice a dále po 

dálnici, případně přes Skorkov a poté směr Stará 

Boleslav. Vybrané spoje autobusové linky č. 670 

budou převedeny do linky č. 669 – informace budou 

uvedeny na autobusových zastávkách. 

 

Sběrné místo 

 
Každou sobotu můžete v době od 10 do 12 hodin využít sběrné místo. Jsme rádi, že tuto službu 

využíváte. V poslední době se ale často stává, že na sběrné místo někdo přiveze plné valníky suti, 

stavebního odpadu či eternitu. Tento odpad, prosím, na sběrné místo nevozte, není pro něj určený 

kontejner a nebude převzat. Odpady ze stavby lze likvidovat prostřednictvím specializované firmy 

(např. na tel. 608 613 873), případně odvozem přímo na skládku.  

  

 

Pozvánka na školní akademii 

 
I v letošním roce si pro nás děti z naší MŠ a ZŠ připravili vystoupení plné písniček, básniček, tance i 

veselých scének. Přijďte se podívat na výsledek jejich práce na školní akademii, která se bude konat 

dne 19.6. 2024 od 16 hod v sadu na koupališti. Nezapomeňte si s sebou vzít deku na sezení.  

 

 


